

SÉANCE EXTRAORDINAIRE DU 16 NOVEMBRE 2010

SPECIAL MEETING OF NOVEMBER 16TH, 2010

Procès-verbal de la séance extraordinaire tenue le 16 novembre 2010 au Centre Communautaire Wentworth, située au 86 chemin Louisa à Wentworth..

Sont présents: Edmund Kasprzyk, maire
 Marcel Raymond, conseiller #1
 Donald Smith, conseiller #2
 Bill Gauley, conseiller #3
 June Parker, conseillère #4
 Marcel Harvey, conseiller #6

Est absent : Ronald Price, conseiller #5

Les membres présents forment le quorum.

Ouverture de la session

La session est ouverte à 17h par Monsieur Edmund Kasprzyk, Maire de Wentworth, Paula Knudsen fait fonction de secrétaire.

Monsieur le Maire Edmund Kasprzyk mentionne que l'avis de convocation comportant les sujets à traiter a été signifié à tous les membres du Conseil selon l'article 153 du Code Municipale.

Minutes of the special meeting held on November 16th, 2010 at the Wentworth Community Centre at 86 Louisa Road in Wentworth.

Present are: Edmund Kasprzyk, Mayor
 Marcel Raymond, Councillor #1
 Donald Smith, Councillor #2
 Bill Gauley, Councillor #3
 June Parker, Councillor #4
 Marcel Harvey, Councillor #6

Absent is: Ronald Price, Councillor #5

The members present form the quorum.

Opening of the Sitting

The meeting is opened at 5:00 P.M. by Edmund Kasprzyk Mayor of Wentworth, Paula Knudsen acting as Secretary.

The Mayor Edmund Kasprzyk declares that the notice of meeting has been given to all the elected officials containing all the subjects which will be taken into consideration in accordance with Article 153 of the Municipal Code.

SÉANCE EXTRAORDINAIRE DU 16 NOVEMBRE 2010

SPECIAL MEETING OF NOVEMBER 16TH, 2010

10-11-210 **Adoption de l'ordre du jour de la séance extraordinaire du 16 novembre 2010**

Il est proposé par la conseillère June Parker et résolu d'adopter l'ordre du jour de la séance extraordinaire du 16 novembre 2010.

Résolution adoptée à l'unanimité.

10-11-210 **Adoption of the Special Meeting of November 16th, 2010 Agenda**

It is proposed by Councillor June Parker and resolved to adopt the agenda of the Special Meeting of November 16th, 2010.

Resolution unanimously adopted.

10-11-211 **Paiement T & W Seale pour la réfection du chemin Glen**

Il est proposé par le conseiller Bill Gauley et résolu de payer un montant total de 37 164,86\$ à T & W Seale pour la réfection du chemin Glen selon la recommandation de paiement de l'ingénieur Louis Labonté:

Chemin Glen :	40 016,00\$
T.P.S.	2 000,80\$
T.V.Q.	3 151,26\$
TOTAL:	45 168,06\$
Retenue 20%	8 003,20\$
Paiement :	37 164,86\$

Résolution adoptée à l'unanimité.

10-11-211 **Payment to T & W Seale for the Roadwork on Glen Road**

It is proposed by Councillor Bill Gauley and resolved to pay an amount of \$37,164.86 to T & W Seale for the roadwork on Glen Road as per the payment recommendation by the engineer, Mr. Louis Labonté:.

Glen Road	\$ 40,016.00
G.S.T.	\$ 2,000.80
P.S.T.	\$ 3,151.26
TOTAL :	\$ 45,168.06
Retainer 20%	\$ 8,003.20
Payment :	\$ 37,164.86

Resolution unanimously adopted.

SÉANCE EXTRAORDINAIRE DU 16 NOVEMBRE 2010

SPECIAL MEETING OF NOVEMBER 16TH, 2010

10-11-212 **Modification de la résolution numéro 10-09-164 – Travaux à la caserne incendie**

Il est proposé par le conseiller Marcel Raymond et résolu de modifier la résolution numéro 10-09-164 intitulée – Travaux à la caserne incendie pour augmenter le coût de déplacer le panneau électrique de 600,00\$ à 2 584.00.

Résolution adoptée à l'unanimité.

10-11-212 **Modification to Resolution Number 1009-164 – Work at the Firehall**

It is proposed by Councillor Marcel Raymond and resolved to modify resolution number 10-09-164 entitled – Work at the Firehall by changing the amount for moving the electric panel from \$600.00 to \$2,584.00.

Resolution unanimously adopted.

Période de questions / Question Period

10-11-213 **Clôture**

Il est proposé par le conseiller Marcel Harvey et résolu de clore l'assemblée à 17h12.

Résolution adoptée à l'unanimité.

10-11-213 **Closure**

It is proposed by Councillor Marcel Harvey and resolved to close the meeting at 5:12 P.M.

Resolution unanimously adopted.

Edmund Kasprzyk
Maire
Mayor

Paula Knudsen, g.m.a.
Directrice générale et secrétaire-trésorière
General Manager, Secretary-Treasurer